



## **ONLINE TRAVEL INSURANCE 網上旅遊保險**

If you need to issue travel policy immediately, please visit our website to arrange the policy.  
如果閣下需要立即投保旅遊保險，請透過我們的網頁安排保單。

All business introducers please send us the policy by email immediately for record.  
所有合作伙伴請將有關保單透過電子郵件發送給我們作記錄。

**ALLIED WORLD ASSURANCE COMPANY LTD 世聯保險有限公司** **網上即時投保**

You can entitle **client discount 10%**  
Payment method: by credit card only

**CHUBB INSURANCE HONG KONG LTD 安達保險有限公司** **網上即時投保**

You can entitle **client discount 15%**  
Payment method: by credit card only

**STARR INTERNATIONAL INSURANCE (ASIA) LTD** **網上即時投保**

Payment method: by credit card only

**CHINA PING AN INSURANCE (HONG KONG) CO LTD 中國平安保險(香港)有限公司** **網上即時投保**

Payment method: by credit card only

## **TRAVEL INSURANCE POLICY ISSURANCE PROCEDURE 旅遊保險投保程序**

If you need to issue policy by Sun Flower, please refer to the following guide:  
如經新華保險投保旅遊保險，請參考以下指引：

- 1) The application form should be submitted before 3 working days of trip commences together with the signed TPI Consent & Authorization.

必需於出發前 3 個工作天遞交申請表連同第三者中介人同意書一併交回。



[Download TPI Consent & Authorization](#) 下載第三者中介人同意書

- 2) We will issue the travel policy within 3 working days. We will send the travel insurance policy and invoice by email to client directly and copy to business introducer.

我們將在 3 個工作天內發出旅遊保險單。我們將透過電子郵件將旅遊保單和繳費通知書直接發送給客戶及副本給合作伙伴。

- 3) We are welcome to apply the Travel Insurance via our website. **即時投保**

歡迎透過我們的網站投保旅遊保險。

## **Contact Us 聯絡我們**

Travel Insurance Department 旅遊保險部門

T (852) 31849681 Shirley Lai

F (852) 25211919

E travel@sunflowergroup.com.hk